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Tradicija organiziranja slovenskih ento-
moloških simpozijev se nadaljuje. Po pr-
vem in drugem simpoziju, ki sta potekala 
na Oddelku za biologijo v Ljubljani, je bil 
tretji simpozij organiziran na Fakulteti 
za naravoslovje in matematiko Univerze 
v Mariboru. Tokrat so bili organizatorji 
poleg Slovenskega entomološkega dru-
štva Štefana Michielija še Inštitut za bi-
ologijo, ekologijo in varstvo narave ter 
Oddelek za biologijo Fakultete za nara-
voslovje in matematiko Univerze v Mari-
boru. Odločitev organizacijskega odbora 
pod vodstvom prof. dr. Dušana Devetaka, 
da se simpozij organizira v januarju, se je 
izkazala za pravilno. To je čas, ko se ve-
čini slovenskih terenskih biologov še ne 
prične intenzivno terensko delo, pisanje 
poročil pa je večinoma že za nami. Simpo-
zija se je udeležilo 60 domačih entomo-
logov, gostili pa smo tudi nekaj zanimivih 
predavanj tujih udeležencev iz Izraela, Av-
strije, Francije in s Hrvaške. Na simpoziju 
je bilo predstavljenih 44 referatov in pet 
posterjev. Lahko rečemo, da se je simpo-
zija udeležila večina slovenskih biologov, 
ki se kakor koli ukvarja s področjem en-
tomologije. Tako smo bili seznanjeni z no-
vejšimi dosežki s področja entomološke 
favnistike, ekologije, etologije in fiziolo-

19. novembra 2011 smo se člani BDS 
zbrali na enodnevnem srečanju na 
Fakulteti za kmetijstvo in biosistem-
ske vede v Mariboru (FKBV). Tradi-
cija jesenskih botaničnih srečanj je 
stara že kar četrt stoletja, z njo je 
leta 1986 pričel profesor botanike dr. 
Tone Wraber. Od tedaj smo se sre-
čevali skoraj vsako jesen, razen ko je 
bil organiziran večdnevni simpozij. 
Na novembrskem srečanju smo pre-
dlog, da po smrti profesorja Wraber-
ja tradicijo srečanj ohranimo in da 
odslej te dneve imenujemo Wraber-
jevi dnevi, z navdušenjem sprejeli.

Jesensko srečanje slovenskih botanikov
Besedilo: Meta Šepic

Program srečanja je bil ambiciozno se-
stavljen iz zanimivih predavanj in ogleda 
botaničnega vrta Univerze v Mariboru. 
S prvim prispevkom, Nekaj retrospekti-
ve ob 25-letnici srečanj, nas je pozdravil 
predsednik društva Nejc Jogan. Spomnili 
smo se tudi dveh akademikov, ki praznu-
jeta visok jubilej, prof. dr. Ivana Krefta, ki 
je svoje znanstveno-raziskovalno delo po-
sveča pretežno ajdi, in dr. Mitje Zupanči-
ča, ki je večino življenja posvetil gozdnim 
združbam. Botanični vrt Univerze v Mari-
boru, ki je bil gostitelj srečanja, sta nam 
predstavila nekdanji sodelavec Aljaž Jež in 
vodja vrta Andrej Šušek. Igor Drakskobler 
nam je skupaj z Andrejem Seliškarjem in 
Brankom Vrešem predstavil dve botanični 
zanimivosti iz Zasavja. Še več botaničnih 

Tretji slovenski entomološki simpozij
z mednarodno udeležbo

Besedilo: Slavko Polak in Dušan Devetak

gije. Srečanje je ob brezhibni organizaciji 
potekalo v prijetnem vzdušju. Očitek je 
lahko le ta, da tudi tokrat k predstavitvi 
njihovega dela nismo uspeli na simpozij 
pritegniti tudi večjega števila ljubiteljskih 
(neprofesionalnih) entomologov. To bomo 
poskušali doseči na naslednjem, četrtem 

slovenskem entomološkem simpoziju, ki 
bo čez tri leta prav tako organiziran v 
Mariboru.

Skupinska fotografija udeležencev Tretjega entomološkega simpozija z mednarodno udeležbo 
v Mariboru, 27. in 28. 1. 2012 (foto: Slavko Polak).

Pred več kot četrt stoletja je z jesenskimi bo-
taničnimi srečanji pričel pokojni prof. dr. Tone 
Wraber (foto: Hojka Kraigher).


